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VERSLAG VAN DE OCMW-RAAD VAN 14 NOVEMBER 2024 
 
Aanwezig: Bert Vertessen, wnd. voorzitter 

Yves Croux, burgemeester 
Johan Schoefs, Heidi Berx, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Christiaan Hex, 
Liesbeth Werelds, Marc Bamps, Stanny Crommen, Eddy Vandecaetsbeek, Linda Verjans, Ria 
Moesen, Jan Wils, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Verontschuldigd: 

 
Hilde Wolfs, voorzitter 
Werner Raskin, schepen 
Michel Vanroy, Mieke Claesen, raadsleden 
 

 
De vergadering wordt geopend om 20u00 
 
Voor aanvang van de zitting wordt een minuut stilte gehouden ter nagedachtenis van dhr. Willy Timmermans, 
gepensioneerd technisch assistent bij de Technische Dienst. Dhr. Timmermans overleed op 3 september 2024 op 
de leeftijd van 78 jaar. 
 
Raadslid Fons Capiot vraagt vervolgens het woord en merkt op dat Hilde Wolfs, voorzitter van de OCMW- en 
gemeenteraad, afwezig is. Dat was tijdens de vorige raadszitting bovendien ook al het geval. Zij is nu dus twee 
maal kort na mekaar niet aanwezig. Wat scheelt er? 
 
Waarnemend voorzitter Bert Vertessen antwoordt dat dit toeval is. Hij geeft aan dat mevr. Wolfs twee reeds 
eerder geplande vakanties in haar agenda had staan. Verder moet daar niets achter gezocht worden, aldus 
waarnemend voorzitter Bert Vertessen. 
 
Raadslid Fons Capiot geeft aan dat hij dit toch even wou aanstippen. Hij stelt maar vast. En hij stelt ook vast - na 
telling - dat er slecht 9 raadsleden van de meerderheid aanwezig zijn. Als de raadsleden van de oppositie zouden 
vertrekken, kan de OCMW- en gemeenteraad niet plaatsvinden omdat er dan onvoldoende raadsleden 
overblijven. En dit is niet de eerste, tweede of derde keer dat dit zich voordoet, maar het is al de zoveelste keer, 
aldus raadslid Fons Capiot. En dan wordt er gezegd dat de oppositie niet constructief mee werkt? Er kan nochtans 
alleen maar een OCMW- en gemeenteraad plaatsvinden doordat de raadsleden van de oppositie blijven zitten. 
Maar, ze zullen - ook nu weer - blijven zitten, zo geeft raadslid Fons Capiot aan. 
 
Waarnemend voorzitter Bert Vertessen repliceert dat de agenda zeker interessant genoeg is om te blijven zitten. 
De oppositie heeft ook een aantal toegevoegde punten aangebracht die ze zeker behandeld zal willen zien. 
 
 
In openbare vergadering 
 

01 Financiën (OCMW) - Vaststelling wijziging aangepast meerjarenplan 2020-2025 (2024) - Goedkeuring 
 
Conform de bepalingen van het Decreet Lokaal Bestuur, vormen de beleidsrapporten van de gemeente en het 
OCMW een geïntegreerd geheel. Elke entiteit behoudt evenwel zijn eigen bevoegdheden voor de vaststelling 
ervan. Zowel de gemeenteraad als de OCMW-raad moet eerst zijn eigen deel van het aangepast meerjarenplan 
vaststellen. Vervolgens kan de gemeenteraad het deel van het aangepast meerjarenplan dat de OCMW-raad 
heeft vastgesteld goedkeuren, waarmee het geïntegreerd aangepast meerjarenplan definitief is vastgesteld. 
 
Deze wijziging van het aangepast meerjarenplan bestaat uit de volgende documenten die voorwerp uitmaken van 
een beslissing van de raad: een gewijzigde strategische nota, een aangepaste financiële nota, een aangepaste 
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toelichting en een motivering van de wijzigingen. Bijkomend is een document samengesteld met 
achtergrondinformatie die nuttig is om de wijziging van het aangepast meerjarenplan te beoordelen. 
 
Voorliggende wijziging van het meerjarenplan 2020-2025 bevat enkel bijsturingen voor het lopende boekjaar 
2024. 
 
Schema M2 toont aan dat het voorliggend aangepast meerjarenplan financieel in evenwicht is conform de 
voorwaarden van artikel 16 van het besluit van de Vlaamse regering inzake de beleids- en beheerscyclus (BBC). 
Schema M3 toont een overzicht van de kredieten voor enerzijds de gemeente en anderzijds het OCMW Hoeselt 
en is daarmee het enige wettelijke schema waar de kredieten voor beide entiteiten afzonderlijk zichtbaar zijn. 
 
De OCMW-raad keurt de vaststelling van zijn deel van het geïntegreerd 'aangepast meerjarenplan 2020-2025 
(2024)' unaniem goed. De saldi zijn als volgt: 
 
beschikbaar budgettair resultaat 2020:  11.407.309 EUR 
autofinancieringsmarge 2020:  2.020.652 EUR 
  
beschikbaar budgettair resultaat 2021:  12.392.450 EUR 
autofinancieringsmarge 2021:  2.068.146 EUR 
  
beschikbaar budgettair resultaat 2022:  12.746.212 EUR 
autofinancieringsmarge 2022:  1.550.439 EUR 
  
beschikbaar budgettair resultaat 2023:  19.274.897 EUR 
autofinancieringsmarge 2023:  3.881.452 EUR 
  
beschikbaar budgettair resultaat 2024:  3.188.058 EUR 
autofinancieringsmarge 2024:  1.927.604 EUR 
  
beschikbaar budgettair resultaat 2025:  3.662.456 EUR 
autofinancieringsmarge 2025:  831.648 EUR 
   
beschikbaar budgettair resultaat 2026: 3.237.444 EUR 
autofinancieringsmarge 2026:  855.488 EUR 
 
De OCMW-raad neemt kennis van de verklarende ‘documentatie’ bij deze wijziging van het aangepaste 
meerjarenplan 2020-2025 (2024). 
 
 

02 Personeelszaken - Rechtspositieregeling - Goedkeuring 
 
De OCMW-raad keurt de aangepaste tekst van de rechtspositieregeling die geldt voor het gemeente- en OCMW-
personeel goed met 15 stemmen voor (Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, Fons Capiot, Serge 
Voncken, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Christiaan Hex, Marc Bamps, Stanny Crommen, Eddy 
Vandecaetsbeek, Ria Moesen en Jan Wils), 0 stemmen tegen en 2 onthoudingen (Liesbeth Werelds en Linda 
Verjans). De vorige versies worden hiermee opgeheven. 
 
De Vlaamse regering heeft via haar besluit van 20 januari 2023, in werking getreden op 18 maart 2023, de 
minimale voorwaarden vastgesteld waaraan de rechtspositieregeling van lokale en provinciale besturen moet 
voldoen. 
  
Op 21 december 2023 en 1 februari 2024 keurde de OCMW- en gemeenteraad reeds een deels aangepaste 
rechtspositieregeling goed. Bij die aanpassingen lag de focus op het afstemmen van de regels met betrekking tot 
de werving en selectie. Daarnaast werden bevorderingsvoorwaarden en weddeschalen aangepast om de nodige 
stappen in de voorbereiding van de fusie mogelijk te maken. 
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Op dit ogenblik worden de nodige voorbereidingen getroffen met het oog op de effectieve samenvoeging op 1 
januari 2025. Personeelsleden blijven onderworpen aan de rechtspositieregeling van de oorspronkelijke 
gemeente of OCMW tot de nieuwe rechtspositieregeling van de fusiestad in werking treedt. Dit zou in concreto 
betekenen dat vanaf 1 januari 2025 een periode zou ontstaan waarbij de voorwaarden, afspraken, verloning e.a. 
mogelijk kunnen afwijken voor de oud-werknemers van Bilzen en/of Hoeselt. Daarnaast zou er een voorlopige en 
tijdelijke rechtspositieregeling vastgesteld moeten worden voor nieuwe personeelsleden die vanaf 1 januari in 
dienst komen. Dit is geen werkbare situatie. Daarom worden de rechtspositieregeling van Bilzen en Hoeselt nu 
verder afgestemd, zodat er in de feiten een gelijklopend kader is voor Bilzen en Hoeselt, alhoewel de 2 aparte 
rechtspositieregelingen van kracht blijven. Een volledig nieuwe en unieke rechtspositieregeling zal ter 
goedkeuring voorgelegd worden aan het bestuur van de nieuwe stad in 2025. De tijdsdruk hiervoor zal evenwel 
minder groot zijn gezien er een werkbaar kader gecreëerd is. 
  
Gelet op het fusietraject dat lopende is samen met de stad Bilzen werd ervoor geopteerd om een werkgroep 
samen te stellen om na te denken over een nieuwe rechtspositieregeling voor de nieuwe stad. Hierbij werd 
rekening gehouden met de inhoud van beide bestaande rechtspositieregelingen, maar ook met ervaringen uit de 
praktijk en de mogelijkheden tot flexibiliteit die het nieuwe rechtspositiebesluit voorziet. In de tekst die voorligt 
werden de teksten van beide besturen herwerkt tot een compromistekst en -inhoud die een balans zoekt tussen 
al deze elementen. 
  
Als bijlage wordt een Powerpoint bijgevoegd die een overzicht geeft van de belangrijkste wijzigingen van de 
nieuwe rechtspositieregeling ten opzichte van de oude. 
 
Om deze tekst tot stand te laten komen werd er op regelmatige basis overleg gepleegd met de vakbonden. De 
vakbonden kregen tussentijds alle ontwerpteksten en konden hierbij de nodige voorstellen doen tot amendering. 
De formele bespreking van deze tekst met de vakbonden gebeurde op 2 oktober 2024, wat resulteerde in een 
protocol voor akkoord. 
 
Burgemeester Yves Croux licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Fons Capiot geeft allereerst aan dat hij burgemeester Yves Croux in zekere zin bewondert omdat hij hier 
vandaag de hete soep mag opdrinken. Vervolgens merkt hij op dat de burgemeester en de schepenen - wat het 
personeel betreft - misschien de personeelsleden bij zich hebben gekregen die een mooie bevordering hebben 
gekregen in het fusietraject, maar dat hijzelf alle medewerkers van het OCMW en de gemeente Hoeselt bij zich 
heeft gehad die toch wel een beetje naast de boot zijn gevallen. En raadslid Fons Capiot was eergisteren aanwezig 
op de gemeenteraad in Bilzen waar men verkondigt: 'Men moet niet meer redeneren vanuit Bilzen, men moet niet 
meer redeneren vanuit Hoeselt, men moet redeneren vanuit de fusiestad Bilzen-Hoeselt'. En hij vindt dit op zich 
een terechte bemerking, maar als hij dan kijkt naar hoe het Hoeselts personeel al dan niet is bevorderd en naar 
hoe de topfuncties zijn ingevuld dan lijkt het wel alsof er bij het OCMW en de gemeente Hoeselt alleen maar 
'lompe' mensen werken. Zo is er geen énkele Hoeselaar in een directie- of andere topfunctie terecht gekomen, 
aldus raadslid Fons Capiot. Hij benadrukt nogmaals dat er geen énkele topfunctie wordt ingevuld door een 
Hoeselts personeelslid. Dit kan toch niet, aldus raadslid Fons Capiot. Zijn onze Hoeseltse mensen dan allemaal zo 
'lomp'? 
 
Raadslid Fons Capiot gaat verder en verwijst nogmaals naar de bevorderingen die het afgelopen jaar hebben 
plaatsgevonden. En wat hij daar allemaal over gehoord heeft, is onvoorstelbaar, zo geeft hij aan. Zo zou het ene 
personeelslid geen examen hebben moeten afleggen om bevorderd te worden, maar een andere medewerker 
dan weer wel. Nog anderen worden zelfs niet toegelaten tot de selectieprocedure en dit ondanks het gegeven dat 
ze over het vereiste diploma beschikken. Raadslid Fons Capiot meent dat het Hoeseltse schepencollege zich in 
deze zaken toch op z'n minst een beetje heeft laten doen door de collega's van Bilzen. Hij benadrukt dat dit maar 
gewoon de opmerkingen zijn die hij heeft doorgekregen van het Hoeseltse personeel en dat hij deze hier aan de 
raadsleden wil meedelen. Dit komt dus - voor alle duidelijkheid - niet van hemzelf, maar van het Hoeseltse 
personeel, aldus raadslid Fons Capiot. Er is een algemene malaise bij het Hoeseltse personeel, zo geeft hij aan. Hij 
haalt in diezelfde context ook aan dat er momenteel ontzettend veel afwezigheden wegens ziekte zijn bij het 
personeel. Er zijn diensten die nog amper functioneren omdat de medewerkers zo ontgoocheld zijn. Raadslid Fons 
Capiot stelt voor dat het schepencollege dit toch een keer aankaart. En meer wil hij hier eigenlijk niet over 
zeggen. Het personeel heeft hem gevraagd om dit mee te delen en dat is bij deze gebeurd. Dit heeft misschien 
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weinig te maken met de goedkeuring van de rechtspositieregeling die hier voorligt, maar hij wou de gelegenheid 
zeker niet laten voorbij gaan om dit mee te delen. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat hetgeen raadslid Fons Capiot nu allemaal heeft gezegd eigenlijk overeenstemt 
met het agendapunt dat hijzelf heeft toegevoegd aan de gemeenteraad. Wordt dit nú behandeld of wordt het 
behandeld bij de bespreking van het toegevoegd agendapunt? 
 
Burgemeester Yves Croux wil hier nu eventueel wel op antwoorden of straks bij het toegevoegd agendapunt. Dat 
is hem gelijk. Hij benadrukt dat het hier in essentie eigenlijk enkel gaat om een rechtspositieregeling en een 
arbeidsreglement die beiden cruciaal zijn voor de verdere goede werking van de organisatie. Het is belangrijk dat 
dit goedgekeurd kan worden. 
 
Waarnemend voorzitter Bert Vertessen stelt voor om de rechtspositieregeling en het arbeidsreglement voor te 
leggen ter stemming zoals voorzien. De bemerkingen van raadslid Fons Capiot en het toegevoegd agendapunt van 
raadslid Marc Bamps worden dan straks behandeld. Alle raadsleden kunnen zich vinden in dit voorstel van de 
voorzitter. 
 
 

03 Personeelszaken - Arbeidsreglement - Goedkeuring 
 
De OCMW-raad keurt de aangepaste tekst van het arbeidsreglement die geldt voor het gemeente- en OCMW-
personeel goed met 15 stemmen voor (Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, Fons Capiot, Serge 
Voncken, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Christiaan Hex, Marc Bamps, Stanny Crommen, Eddy 
Vandecaetsbeek, Ria Moesen en Jan Wils), 0 stemmen tegen en 2 onthoudingen (Liesbeth Werelds en Linda 
Verjans). De vorige versies worden hiermee opgeheven. 
 
Het draaiboek voor vrijwillige fusies van gemeenten legt op dat er in het kader van een fusie een nieuw 
arbeidsreglement wordt opgesteld. 
  
Op dit ogenblik worden de nodige voorbereidingen getroffen met het oog op de effectieve samenvoeging van 
Bilzen en Hoeselt op 1 januari 2025. Personeelsleden blijven onderworpen aan het arbeidsreglement van de 
oorspronkelijke gemeente of OCMW tot het nieuwe arbeidsreglement van de fusiestad in werking treedt. Dit zou 
in concreto betekenen dat vanaf 1 januari 2025 een periode zou ontstaan waarbij de afsprakenkaders, 
uurroosters e.a. mogelijk kunnen afwijken voor de oud-werknemers van Bilzen en Hoeselt. Dit is geen werkbare 
situatie. Daarom wordt het arbeidsreglement van Bilzen en Hoeselt nu verder afgestemd, zodat er in de feiten 
een gelijklopend kader is voor Bilzen en Hoeselt, alhoewel de 2 aparte arbeidsreglementen van kracht blijven. Een 
volledig nieuw en uniek arbeidsreglement zal ter goedkeuring voorgelegd worden aan het bestuur van de nieuwe 
stad in 2025. De tijdsdruk hiervoor zal evenwel minder groot zijn gezien er een werkbaar kader gecreëerd is. 
  
Gelet op het fusietraject dat lopende is samen met de stad Bilzen, werd ervoor geopteerd om een werkgroep 
samen te stellen om na te denken over een arbeidsreglement en de nodige bijlagen voor de nieuwe stad. Hierbij 
werd rekening gehouden met de wettelijke bepalingen ter zake, de inhoud van beide bestaande 
arbeidsreglementen maar ook met ervaringen uit de praktijk. 
  
Voorliggende documenten zijn het resultaat van deze werkgroep. 
 
Als bijlage wordt een Powerpoint bijgevoegd die een overzicht geeft van de belangrijkste wijzigingen van het 
nieuwe arbeidsreglement en de bijlagen ten opzichte van de oude. 
  
Naast de tekst van het arbeidsreglement, worden ook 19 bijlagen voorgelegd. Deze betreffen respectievelijk: 
1. Arbeidstijden en uurroosters 
2. Deontologische code 
3. Camerabewaking 
4. Lijst locaties van verbanddozen en EHBO-medewerkers 
5. Beleidsverklaring alcohol, medicatie- en drugbeleid 
6. Afsprakenkader digitale middelen 



 Verslag OCMW-raad 14/11/2024  5/12 

7. Afsprakenkader telewerken 
8. Gegevensbescherming 
9. Gebruik van dienstwagen en track-and-trace dienstvoertuigen 
10. Afspraken winterdienst 
11. Afsprakenkader fietslease 
12. Klokkenluidersregeling 
13. Nuttige adressen 
14. Hitte- en kouderegeling 
15. Afsprakenkader bereikbaarheid 
16. Afsprakenkader recht op deconnectie 
17. Afsprakenkader dienstreizen 
18. Afsprakenkader avond- en weekendpermanentie technische medewerkers gebouwendienst 
19. Model geneeskundig getuigschrift 
 
Om deze tekst tot stand te laten komen werd er op regelmatige basis overleg gepleegd met de vakbonden. De 
vakbonden kregen tussentijds alle ontwerpteksten en konden hierbij de nodige voorstellen doen tot amendering. 
De formele bespreking van deze tekst met de vakbonden gebeurde op 2 oktober 2024, wat resulteerde in een 
protocol voor akkoord. 
 
 

04 Financiën (OCMW) - Aanpassing retributiereglement buitenschoolse kinderopvang n.a.v. fusie Bilzen-
Hoeselt - Goedkeuring 

 
De buitenschoolse kinderopvang vraagt een financiële bijdrage aan de ouders als vergoeding voor de opvang die 
gekoppeld is aan de verblijfsduur van het kind. Naar aanleiding van de fusie Bilzen-Hoeselt is het wenselijk om de 
tarieven (ouderbijdragen) op elkaar af te stemmen en het bestaande retributiereglement, goedgekeurd door de 
OCMW-raad van 27 augustus 2020, aan te passen. 
 
Schepen Yves Croux licht het agendapunt toe. 
  
Raadslid Serge Voncken geeft aan dat hij - en samen met hem alle raadsleden van de fractie Best Groen - altijd 
heeft geprobeerd om constructief oppositie te voeren. En daarom willen ze ook in dit dossier niet zo maar 'voor' 
of 'tegen' stemmen. Zij geloven dat kinderopvang absoluut een taak is van de gemeente Hoeselt en van de 
toekomstige fusiestad Bilzen-Hoeselt, maar nú de tarieven gaan verhogen is eigenlijk - volgens hen - gewoon een 
belastingverhoging voor de mensen die gebruik maken van de kinderopvang. En de kinderopvang is een heel 
belangrijk gegeven voor de mensen die uit gaan werken. Raadslid Serge Voncken zou het dan ook heel onlogisch 
vinden om dit voorstel zo maar goed te keuren. Hij geeft aan dat hij snapt dat de fusie soms een voordeel en 
soms een nadeel geeft voor of de Hoeselaar of de Bilzenaar, maar hij vindt het toch wel straf dat het eerste 
retributiereglement dat hier voorgelegd wordt meteen een tariefverhoging voor de Hoeselaar betreft. Hij vindt 
het dan ook heel ongeloofwaardig en niet slim om die tarieven nu gaan te verhogen. Hij heeft er alle begrip voor 
dat er op termijn geïndexeerd moet worden en dat de tarieven evolueren, maar nú, op dit moment, zo'n grote 
sprong maken - want het is niet niks, aldus raadslid Serge Voncken - daar kan hij zich niet in vinden. En daarom 
stelt de fractie Best Groen voor een aantal dingen licht te verhogen - dat moet immers zeker kunnen - maar ook 
om het amendement dat hij hier wil voorleggen goed te keuren. In dat amendement stelt de fractie Best Groen 
voor om de dagprijs van 13,00 EUR toch op 10,00 EUR te laten en om de toegekende korting vanaf meer dan één 
kind niet vast te stellen op 25% op het geheel, maar 50% korting te geven vanaf het 2de kind. Dus 50% korting 
voor alle kinderen van een gezin met uitzondering van het eerste kind. Dat maakt dat gezinnen met meerdere 
kinderen in de kinderopvang niet geconfronteerd zullen worden met een veelvoud van de huidige prijs en dat dit 
financieel wat beter mee zal vallen, aldus raadslid Serge Voncken. Hij benadrukt daarbij dat het hier gaat om een 
kost die deze mensen dagelijks moeten maken. Het lijkt slechts alsof het maar gaat om een paar euro of een paar 
cent, maar als je dit dagelijks moet betalen - en dat een heel jaar rond - dan loopt de prijs wel stevig op. Dus 
vandaar een constructief voorstel van de fractie Best Groen, aldus raadslid Serge Voncken, om zowel bij 
agendapunt 4 als agendapunt 5 een amendement goed te keuren. 
  
Burgemeester Yves Croux wijst erop dat hij raadslid Serge Voncken in zijn betoog wel hoort zeggen dat er in de 
toekomst geïndexeerd moet worden, maar dat hij dit nu dus eigenlijk niet wil doen. 
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Raadslid Serge Voncken verduidelijkt dat hij inziet dat prijs op heden al hoger zou zijn als er in het verleden 
geïndexeerd was. Maar dat is dus niet gebeurd... Hij begrijpt dat de prijs niet ten eeuwigen dage hetzelfde kan 
blijven, maar nu in één keer zo'n grote prijsverhoging doorvoeren, vindt hij niet logisch. Jarenlang dezelfde 
tarieven aanhouden en dan plotseling zo'n grote sprong maken, is niet logisch, zo herhaalt raadslid Serge 
Voncken. Hij vindt dit simpelweg niet fair ten aanzien van de mensen die hier dagelijks gebruik van maken. 
  
Burgemeester Yves Croux geeft aan dat hij raadslid Serge Voncken verder hoort spreken over een grote 
prijsverhoging die iedere dag opnieuw terugkomt. Maar het gaat hem eigenlijk om de prijs van een volledige dag 
kinderopvang. Of niet? 
  
Raadslid Serge Voncken erkent dat het probleem voor hem inderdaad voornamelijk zit bij de opvang tijdens de 
schoolvakanties. Dat is zo omdat dit ook het grootste bedrag is. 
  
Burgemeester Yves Croux repliceert dat hij de voorbije dagen veel verschillende mensen heeft horen spreken 
over bedragen waarbij men altijd weer uitgaat van het maximaal slechtste scenario. In de praktijk is dat echter 
niet vaak het geval, want die ouders zijn in de schoolvakantieweken ook wel een keer thuis met hun kinderen. Hij 
wil niet beweren dat dit geen prijsverhoging is, maar waar spreekt men eigenlijk over? Men spreekt over een 
verhoging van enkele tientallen euro's. Burgemeester Yves Croux is het er dus niet mee eens dat dit een forse 
verhoging is die ineens een gigantisch veel hogere kostprijs met zich meebrengt voor heel veel Hoeseltse 
gezinnen. Het is eerder een rechtzetting van een bestaand tarief naar een aanvaardbare, marktconforme prijs 
voor ongeveer 130 gezinnen waarbij de Hoeseltse belastingbetaler nota bene nog steeds 450.000,00 EUR tot 
500.000,00 EUR per jaar oplegt in de organisatie van de kinderopvang. En hij denkt dat de dienstverlening die 
daarvoor wordt aangeboden kwalitatief van een heel hoog niveau is en eigenlijk ook alleen nog maar gaat 
verbeteren. Bij de stad Bilzen zijn er immers medewerkers bezig met het verder uitrollen van het BOA-decreet 
waardoor ook in de Hoeseltse kinderopvang meer dingen aangeboden kunnen worden zoals bvb. muziek, sport, 
crea, e.d. Dus gaat het aanbod aan de ouders en de kinderen die gebruik maken van de kinderopvang ook nog 
verbeteren door de fusie met de stad Bilzen. En ook dit rechtvaardigt de voorgestelde tariefaanpassing. 
  
Raadslid Serge Voncken merkt op dat het financiële argument dat burgemeester Yves Croux aanhaalt natuurlijk 
wel aan twee kanten snijdt. Hij zegt zojuist 'Waar spreken we eigenlijk over?', maar dit is voor veel mensen wél 
een heel belangrijk bedrag. En als hij dan toch van mening is dat dit niet veel is, dan kan toch even goed het lage 
tarief aangehouden worden? Laat het ons dan niet moeilijker maken dan dat het is, zo roept raadslid Serge 
Voncken op. Als burgemeester Yves Croux dit niet veel geld vindt dan kan de gemeente Hoeselt dit toch makkelijk 
op zich nemen. Of niet? 
  
Burgemeester Yves Croux wijst erop dat er voor gezinnen waarvoor enkele tientallen euro's te veel is en waar dat 
een probleem vormt, een sociaal vangnet voorzien is. Dit wordt met bvb. de UiTPAS en zijn sociaal kansentarief 
zeer goed ondervangen. 
  
Raadslid Serge Voncken benadrukt dat er een heel grote groep is in de lagere middenklasse waarvoor dit soort 
prijsverhogingen heel belangrijk is. Het gaat bovendien om een groep die almaar groter wordt. 
  
Burgemeester Yves Croux is het eens met raadslid Serge Voncken dat kinderopvang aanbieden aan een redelijk 
tarief voor die mensen heel belangrijk is. Maar hij vindt dit voorstel wel degelijk een redelijk tarief. En hij vindt het 
niet verstandig om het voorliggende amendement aan te nemen omdat het voorgestelde tarief 2 dagen geleden 
op de Bilzerse gemeenteraad wél is aangenomen. Dus met een dagprijs van 13 euro en een korting van 25% op de 
totale factuur wanneer er meer dan één kind uit hetzelfde gezin gelijktijdig wordt opgevangen. Het zou als 
Hoeseltse gemeenteraad dan ook vreemd zijn om dit amendement vandaag aan te nemen en zodoende eigenlijk 
chaos te creëren. 
  
Raadslid Serge Voncken vraagt of het dan de bedoeling is dat de gemeente Hoeselt in alles maar gewoon moet 
volgen. Bij de vraag: 'Waarom moeten we dit goedkeuren?' is het antwoord: 'Omdat we moeten volgen.' Wat is 
dat nu voor een zwaktebod? 
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Burgemeester Yves Croux ontkent dat dit een zwaktebod is. Hoeselt zou moeten volgen omdat het nu éénmaal 
een feit is dat de tarieven vastgesteld zijn in Bilzen. En als de gemeenteraad van Hoeselt vandaag andere tarieven 
vaststelt dan schieten we niets op. Dan kunnen de raadsleden die dat willen straks beter tégen de oorspronkelijk 
voorgestelde tariefaanpassing stemmen zodat alles bij het oude blijft. Maar nu iets gaan goedkeuren dat eigenlijk 
nog meer chaos creëert voor de mensen van administratie is echt niet verstandig. Die mensen gaan straks immers 
een andere factuur moeten maken voor een kind dat van Hoeselt is dan voor een kind dat van Bilzen is. 
  
Raadslid Serge Voncken suggereert dat men het in Bilzen op een volgende gemeenteraad ook nog opnieuw kan 
aanpassen. Er zijn immers nog 2 gemeenteraden en er zullen nog wel reglementen volgen. 
  
Raadslid Fons Capiot wil nogmaals zijn bewondering uitdrukken voor burgemeester Yves Croux die hier het woord 
voert, maar iedereen heeft toch ook Het Belang van Limburg gelezen. Daar kan men toch niet naast kijken. En dan 
vraagt hij zich in eer en geweten af wat het standpunt van de fractie VLD plus nu eigenlijk is. Is dat het standpunt 
van Werner Raskin, die 5 jaar burgemeester is geweest en die nu schepen is en die oproept om hier tégen te 
stemmen? Of is het het standpunt dat hier door huidig burgemeester Yves Croux wordt vertolkt? En een tweede 
vraag... De agenda van een OCMW- en gemeenteraad wordt bepaald door het schepencollege. Was er een 
meerderheid binnen het schepencollege om dit op de agenda te zetten? Wie heeft hier 'voor' gestemd? Raadslid 
Fons Capiot stelt dat hij schepen Heidi Berx niet hoort. Wat vindt schepen Bert Vertessen? Wat zegt schepen 
Johan Schoefs? En schepen Werner Raskin? Wat heeft zich afgespeeld op dat schepencollege? Hoe kan dit 
agendapunt hier eigenlijk terecht komen? Was daar een meerderheid voor in het schepencollege, ja of neen? 
  
Burgemeester Yves Croux repliceert dat hij raadslid Fons Capiot in deze begrijpt. 
  
Raadslid Fons Capiot wijst erop dat dit - volgens hem - ook maar gewoon de wettelijke regelgeving is. Hoe kan dit 
punt op de agenda van de gemeenteraad komen zonder meerderheid binnen het schepencollege? En die 
meerderheid was er niet, zo benadrukt raadslid Fons Capiot. 
  
Burgemeester Yves Croux verduidelijkt dat er wel degelijk een meerderheid was om dit dossier te agenderen. 
Bovendien had het schepencollege van Hoeselt zich binnen het fusiecollege met de stad Bilzen - net zoals het 
schepencollege van Bilzen trouwens - geëngageerd om dit punt te agenderen. En dat is de reden waarom dit op 
de agenda staat. 
  
Raadslid Fons Capiot vraagt nogmaals of daar binnen het schepencollege een meerderheid voor was. 
  
Burgemeester Yves Croux bevestigt dit. Er was een meerderheid om het dossier te agenderen. 
  
Raadslid Fons Capiot vraagt of schepen Werner Raskin daar dan ook voorstander van was... Hij stelt hier vast dat 
het college van burgemeester en schepenen dus eigenlijk besloten heeft om een agendapunt op de 
gemeenteraad te agenderen waarover men het binnen dat schepencollege inhoudelijk niet eens is. En dan hoopt 
men dat de oppositie dit op de gemeenteraad mee goed gaat keuren. Is dat de tactiek die gehanteerd wordt? 
  
Waarnemend voorzitter Bert Vertessen komt tussen en bevestigt dat het schepencollege dit dossier heeft 
geagendeerd op de gemeenteraad ook al was daar qua inhoud geen eensgezindheid over. Het standpunt was dat 
men inhoudelijk dan wel niet akkoord was met het voorstel, maar dat men de afspraken met het schepencollege 
van Bilzen wél wilde nakomen. Met het college van burgemeester en schepenen Bilzen werd tijdens het 
fusiecollege enkel afgesproken dat het retributiereglement en het huishoudelijk reglement van de buitenschoolse 
kinderopvang op mekaar afgestemd zouden worden. En daarmee is de administratie aan de slag gegaan. De 
administratie heeft echter enigszins nagelaten om nog terug te koppelen met de politiek, aldus Bert Vertessen. Hij 
stelt dat dit dossier dus plotseling op het bord van het Hoeseltse schepencollege werd geworpen met daarin de 
voorgestelde verhoging. En hij wil ten persoonlijke titel zeer duidelijk zijn over het feit dat hij raadslid Serge 
Voncken volledig kan volgen in zijn standpunt. Waarnemend voorzitter Bert Vertessen geeft aan dat ook hij hier 
vandaag absoluut niet vóór een verhoging zal stemmen. De Hoeselaar betaalt al genoeg. De Hoeselaar ging door 
de fusie het beste van de 2 werelden krijgen, maar in dit geval is dat niet zo. De fractie N-VA Fusiebelang zal hier 
dus tégen stemmen. 
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Anderzijds wil waarnemend voorzitter Bert Vertessen burgemeester Yves Croux wél bijtreden in zijn standpunt 
dat hier ook geen amendement moet goedgekeurd worden dat de hele situatie nog moeilijker maakt door op die 
manier nóg eens verschillende uurtarieven en dagtarieven in te voeren, zo geeft hij aan. Hij stelt dan ook voor om 
straks het originele reglement zoals het hier in zijn oorspronkelijke vorm wordt voorgelegd weg te stemmen. En 
dan moeten ze in Bilzen hun plan maar trekken, aldus waarnemend voorzitter Bert Vertessen. 
  
Raadslid Fons Capiot neemt akte van het standpunt van de fractie N-VA Fusiebelang. En hij merkt op dat hij in Het 
Belang van Limburg kon lezen dat dit ook het standpunt is van schepen Werner Raskin. Hij is dan ook benieuwd 
naar de stemming straks. Hoe zal de fractie VLD plus stemmen? 
  
Burgemeester Yves Croux noemt het een natuurlijk feit dat je met een lopende fusie van 2 gemeenten en 
verkiezingen met als uitkomst alternatieve meerderheden geen gemakkelijke gemeenteraden meer hebt tot het 
einde van deze legislatuur. Hij heeft zich evenwel voorgenomen om zich daar toch door te worstelen en de 
raadsleden te overtuigen van wat voorgelegd wordt, zo geeft hij aan. Hij richt zich vervolgens ook tot de 
raadsleden van zijn eigen fractie VLD plus. Hij wijst erop dat hier ook binnen VLD plus ten gronde over is 
gedebatteerd. En op het moment dat hij besefte dat een aantal mensen dit echt niet zagen zitten, heeft hij ervoor 
gekozen om de democratie ten volle te laten spelen. Van hem mogen alle raadsleden dan ook in eer en geweten 
hun stem over dit agendapunt uitbrengen. En zo zal vandaag geschieden. Hij zal het die raadsleden in ieder geval 
niet kwalijk nemen. Burgemeester Yves Croux herhaalt dat hij die mensen heeft proberen te overtuigen van zijn 
standpunt, maar het is nu eenmaal een feit dat er verschillende meningen zijn. 
  
Raadslid Fons Capiot merkt op dat het hém in ieder geval dan ook niet kwalijk genomen kan worden. 
  
Burgemeester Yves Croux repliceert dat hij er toch nog op durft rekenen dat de fractie Trots, als nieuwe 
meerderheidspartner in de fusiestad Bilzen-Hoeselt, dit punt zal steunen. Hij neemt aan dat de stemming 
iedereen wel veel wijzer zal maken. 
  
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek tot slot vraagt zich af waarom dit retributiereglement net nú voorgelegd moet 
worden aan de gemeenteraad. Waarom moet deze polemiek net nú? 
  
Burgemeester Yves Croux antwoordt dat hij die vraag begrijpt. En het is een vraag die veel mensen zich stellen. 
Want het ware veel eenvoudiger geweest moest dit in januari 2025 voorgelegd worden aan de nieuwe 
gemeenteraad van de fusiestad Bilzen-Hoeselt. Maar dan ontstaat er op 1 januari 2025 natuurlijk een situatie met 
verschillende tarieven binnen de stad Bilzen-Hoeselt waarbij inwoners meer moeten betalen voor de opvang van 
een kind dat van Bilzen is t.o.v. een kind dat van Hoeselt is. En dit terwijl we tegen dan natuurlijk allemaal in de 
stad Bilzen-Hoeselt wonen, aldus burgemeester Yves Croux. De administratie heeft hier meerdere keren contact 
over opgenomen met het Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) en verschillende keren uitgelegd dat dit niet zo 
simpel is als dat ABB dit ziet, maar dus zonder resultaat. Burgemeester Yves Croux concludeert dan ook dat dit 
eigenlijk een beetje een hiaat is in de hogere regelgeving waardoor het lokaal bestuur nu met deze situatie 
geconfronteerd wordt. Hij wil daarbij wel nog vermelden dat de administratie eigenlijk al van maart of april aan 
het waarschuwen is dat het beter zou zijn om die reglementen dan al voor te leggen aan de gemeenteraden. En 
dan was het misschien wel nog gelukt om dit reglement goed te keuren. Maar dat is dus niet gebeurd. En gedane 
zaken nemen geen keer. Het wordt vandaag voorgelegd, aldus burgemeester Yves Croux. 
  
Raadslid Serge Voncken noemt het spijtig dat er zoveel gezamenlijke gemeenteraadscommissies zijn geweest 
waar telkens heel uitvoerig is uitgelegd hóe alles gedaan zou worden, welke procedures men zou volgen, e.d. 
maar dat er daar niet over dit soort dingen gesproken is. Hij heeft daar - naar eigen zeggen - dikwijls de 
opmerking gemaakt dat er wel verteld werd hóe het gedaan ging worden, maar dat er niet gesproken werd over 
wàt er ging gebeuren. Hij herhaalt nog een keer dat hij dit vaak heeft gevraagd. Zo heeft hij bijvoorbeeld onlangs 
ook nog een opmerking gemaakt over het personeel omdat hij daar toch ook vragen bij heeft. Maar hij heeft daar 
tot op vandaag dus nooit de concrete invulling van gekregen, zo geeft raadslid Serge Voncken aan. En dit 
reglement was bijvoorbeeld ook zo'n ding dat daar beter besproken was geweest. De raden en colleges van Bilzen 
en Hoeselt hebben zoveel tijd gehad in de aanloop naar de eigenlijke fusie op 1 januari 2025. Er was het comfort 
om grondig en gezamenlijk te debatteren over dit soort dossiers en dan was er misschien makkelijker een 
uitkomst gevonden. Maar nu ligt het dossier apart voor op de aparte gemeenteraden en stelt zich dus een 
probleem. 
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Burgemeester Yves Croux wijst raadslid Serge Voncken en de andere raadsleden erop dat hij - en bij uitbreiding 
alle raadsleden - er desalniettemin voor hebben gekozen om te stemmen vóór een fusie met de stad Bilzen en 
één fusiestad te worden. 
  
Raadslid Linda Verjans merkt daarbij op dat zij niet vóór de fusie heeft gestemd. 
  
Raadslid Serge Voncken repliceert op de bemerking van burgemeester Yves Croux dat dit evenwel nog niet 
betekende dat men dan 'het kind met het badwater' moest weggooien. 
  
Burgemeester Yves Croux benadrukt dat - naar zijn mening - iedereen destijds toch besefte waarom het 
gemeentebestuur van Hoeselt voor een fusie koos. Er waren immers wel wat problemen bij het lokaal bestuur 
Hoeselt zoals bijvoorbeeld moeilijkheden bij het aantrekken van bepaalde profielen in de administratie om het 
werk te doen dat via verplichtingen van hogere overheden op de gemeente Hoeselt afkwamen. Dat was toch één 
van de belangrijkste redenen. 
  
Raadslid Serge Voncken benadrukt dat de fusie altijd is voorgesteld vanuit het behoud van het beste van de 2 
werelden. De fusiestad Bilzen-Hoeselt zou het beste van de 2 werelden krijgen, zo werd gezegd. En dat zou zo zijn 
voor de inwoners, maar ook voor het personeel, qua verloning dan bijvoorbeeld. 
  
Burgemeester Yves Croux antwoordt dat hij het niet eens is met die stelling. Hij vindt het heel naïef om te denken 
dat je alle tarieven op het laagste niveau van de 2 gemeenten kan brengen. Dit gaat gewoon niet, aldus 
burgemeester Yves Croux. Je zal altijd een compromis moeten zoeken. En de ene keer ben je in het voordeel, en 
de andere keer ben je in het nadeel. Hij wil een voorbeeld geven... De dienstenbelasting in de gemeente Hoeselt 
bedraagt 90,00 EUR per gezin. In Bilzen is die belasting 62,50 EUR per gezin. Burgemeester Yves Croux benadrukt 
dat hij nu reeds op een blaadje durft schrijven dat wanneer dit naar de gemeenteraad van de fusiestad Bilzen-
Hoeselt gaat, de Hoeselaren een voordeliger tarief zullen hebben. En zo zullen die zaken gaan, zo geeft hij aan. Er 
zullen keren zijn dat het in het voordeel van de Hoeselaren is en er zullen keren zijn dat het in het nadeel van de 
Hoeselaren is. Hij is dan ook uitgesproken voorstander van het zoeken naar compromissen. En rationeel gezien is 
een tarief van 13,00 EUR in de kinderopvang aanvaardbaar als je in omliggende gemeenten tarieven hebt van 
14,00 EUR of 14,40 EUR. In de gemeente Oudsbergen komt men zelfs aan 17,00 EUR per dag. En dan heeft hij nog 
niet de vergelijking gemaakt met private kinderopvang, zo merkt burgemeester Yves Croux op. Vooraleer 
kinderen naar de kleuterklas mogen, worden ze vaak naar een private kinderopvang gebracht of naar de 
Landelijke Kinderopvang. Als je een kind naar zo'n opvang brengt dan is dit inkomensgerelateerd en betaal je 
tarieven van 22,00 EUR tot 36,00 EUR voor één kind per dag. En hier - op deze OCMW-raad - wordt nu gesproken 
over maximaal een 20- tot 30-tal dagen per jaar waarbij een tarief van 13,00 EUR i.p.v. 10,00 EUR een probleem 
zou zijn. 
  
Raadslid Serge Voncken noemt dit behoorlijk wat geld. Dat gaat om minstens 60,00 per kind. 
  
Burgemeester Yves Croux erkent die stelling, maar met daar de belastingaftrek van 45% nog vanaf spreek je over 
een bedrag van 25,00 of 30,00 EUR. Daar kom je bij wijze van spreken in een frituur nog niet meer mee toe als je 
voor je gezin frietjes gaat halen, aldus burgemeester Yves Croux. 
  
Raadslid Jan Wils merkt op dat dit voor die mensen dan betekent dat ze één keer minder naar de frituur kunnen 
gaan. 
  
Burgemeester Yves Croux vindt dat de discussie nu 'op flessen getrokken wordt'. Op deze manier wordt het 
eigenlijk een symbooldiscussie. Hij wil dan ook nog eens nadrukkelijk ervoor pleiten om dit reglement te 
aanvaarden zoals het in zijn oorspronkelijke vorm wordt voorgelegd om zo de werking van de stad Bilzen-Hoeselt 
niet te hypothekeren en de mensen van de administratie niet in de problemen te brengen. Hij benadrukt dat het 
bovendien eigenlijk ook maar redelijk zou zijn naar de 4.000 andere Hoeseltse gezinnen toe die jaarlijks tot 
500.000,00 EUR bijleggen aan de organisatie van de buitenschoolse kinderopvang. 
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Raadslid Eddy Vandecaetsbeek geeft aan dat hij graag nog één vraag wil stellen. Hij merkt op dat men nu eigenlijk 
een prijsverhoging doorvoert voor één vierde van de bevolking van de fusiestad Bilzen-Hoeselt. En er wordt 
daarbij gekozen voor de huidige tarieven van de stad Bilzen... 
  
Burgemeester Yves Croux verbetert dat het eigenlijk gaat om 130 Hoeseltse gezinnen op een totaal van 4.000 
Hoeseltse gezinnen. 
  
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek vraagt welke impact dit eigenlijk heeft op de rekening van het lokaal bestuur. 
  
Burgemeester Yves Croux geeft aan dat hij begrijpt waar raadslid Eddy Vandecaetsbeek hiermee naartoe wil. Dit 
gaat inderdaad om een bedrag van enkele tienduizenden euro's. 
  
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek vraagt waarom er dan zo uitvoerig over gediscussieerd moet worden. 
  
Burgemeester Yves Croux antwoordt dat dit komt omdat hij liever heeft dat de dienstenbelasting in de toekomst 
dan wat verlaagd wordt, want dat is iets waar alle inwoners een voordeel aan hebben. En door een fair tarief voor 
kinderopvang aan te rekenen responsabiliseer je ook de ouders die gebruik maken van die dienstverlening. 
  
Raadslid Serge Voncken vindt deze argumentatie van burgemeester Yves Croux absoluut niet fair. Nu wordt het 
tarief voor kinderopvang gerelateerd aan de dienstenbelasting terwijl de fractie Best Groen in het verleden al zo 
vaak andere keuzes van dit bestuur heeft aangehaald in relatie tot de dienstenbelasting. En dan werd er telkens 
stellig standpunt ingenomen dat de dienstenbelasting behouden moest blijven zoals ze was. Raadslid Serge 
Voncken geeft daarbij als voorbeeld de extra belasting op afval die werd ingevoerd via de directe inning van 
Limburg.net terwijl dit vroeger in de dienstenbelasting zat. Maar toen moest de dienstenbelasting hetzelfde 
blijven volgens de zittende meerderheid. Dat is meerdere keren aangehaald deze legislatuur, zo merkt raadslid 
Serge Voncken op. En nu brengt burgemeester Yves Croux de tarieven van de kinderopvang zélf in verband met 
de dienstenbelasting... Dat vindt hij niet correct, zo geeft hij aan. 
  
Raadslid Marc Bamps haalt aan dat men in de politiek altijd zeer creatief is. Hij merkt op dat mocht dit 
agendapunt - dus in de voorwaardelijke wijs, zo geeft hij aan - weggestemd worden er in de loop van volgend jaar 
nog altijd mogelijkheden zijn. Hij stelt dan ook voor om het lopende schooljaar gewoon uit te doen. Dat zou 
maken dat er tijd zou zijn tot juni 2025. En administratief zal dit, volgens raadslid Marc Bamps, wel meevallen Het 
zo niet veel schelen. 
  
Burgemeester Yves Croux is het daar niet mee eens. En het is bovendien ook gewoon niet correct, zo benadrukt 
hij. In een stad waar iedereen gelijk hoort te zijn, zit je dan met twee verschillende tarieven. En daar gaat dit nu 
net om. 
  
Raadslid Carine Moors werpt op dat burgemeester Yves Croux de oplossing eigenlijk zojuist zelf heeft gegeven. 
Het bestuur heeft in maart ll. al het voorstel gekregen van de administratie om de tarieven eventueel aan te 
passen. En dan had men voor de start van dit schooljaar op 1 september 2024 - en dus nog voor de verkiezingen - 
wellicht wel een meerderheid gevonden om die tarieven in te voeren. Maar nú, hier in Hoeselt, en op het einde 
van deze legislatuur die verhoging doen, vindt ook raadslid Carine Moors eigenlijk niet correct. Je werkt bij een 
aanpassing van de tarieven van de kinderopvang sowieso best toe naar de start van een nieuw schooljaar. Zij is 
dan ook van mening dat de tarieven nu dus best gelaten worden voor wat ze zijn. 
  
Burgemeester Yves Croux antwoordt dat hij het gewoon belangrijk vindt dat er vanaf 1 januari 2025 gelijke 
tarieven zijn. 
  
Raadslid Carine Moors noemt dit een gemiste kans. 
  
Waarnemend voorzitter Bert Vertessen beslist om over te gaan tot de stemming. Hij stelt vast dat raadslid Serge 
Voncken zijn amendementen heeft ingediend en ook heeft uitgedeeld aan de raadsleden. 
  
Waarnemend voorzitter Bert Vertessen vraagt om de stemming van deel 1 van het amendement, zijnde 'In het 
prijzenoverzicht in artikel 3 waarnaar verwezen wordt passen we de dagprijs aan van 13 euro naar 10 euro.' Het 
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amendement wordt niet goedgekeurd met 3 stemmen voor (Serge Voncken, Christiaan Hex en Jan Wils), 8 
stemmen tegen (Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Liesbeth Werelds, Stanny 
Crommen en Linda Verjans) en 6 onthoudingen (Bert Vertessen, Fons Capiot, Carine Moors, Eddy 
Vandecaetsbeek, Marc Bamps en Ria Moesen). 
  
Waarnemend voorzitter Bert Vertessen vraagt om de stemming van deel 2 van het amendement, zijnde 
'Daarnaast passen we in artikel 5 de zin: "Bij de opvang van meer gelijktijdig ingeschreven kinderen uit eenzelfde 
gezin op eenzelfde dag, wordt 25% korting verleend op de totale ouderbijdrage." aan als volgt: "Bij de opvang van 
meer gelijktijdig ingeschreven kinderen uit eenzelfde gezin op eenzelfde dag, krijgen deze 50% korting, het eerste 
kind uitgezonderd. Dit komt erop neer dat er vanaf het tweede kind van hetzelfde gezin een korting van 50% 
voorzien wordt."' Het amendement wordt niet goedgekeurd met 3 stemmen voor (Serge Voncken, Christiaan Hex 
en Jan Wils), 8 stemmen tegen (Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Liesbeth 
Werelds, Stanny Crommen en Linda Verjans) en 6 onthoudingen (Bert Vertessen, Fons Capiot, Carine Moors, Eddy 
Vandecaetsbeek, Marc Bamps en Ria Moesen). 
  
De OCMW-raad keurt het retributiereglement op het gebruik van de buitenschoolse kinderopvang niet goed met 
5 stemmen voor (Yves Croux, Heidi Berx, Wim Hellinx, Wendy Bollen en Stanny Crommen), 12 stemmen tegen 
(Bert Vertessen, Johan Schoefs, Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Liesbeth Werelds, 
Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek, Linda Verjans, Ria Moesen en Jan Wils) en 0 onthoudingen. 
  
Burgemeester Yves Croux sluit af met de stelling dat dit - bij zijn weten - de eerste keer is dat een agendapunt dat 
wordt geagendeerd door de meerderheidspartijen wordt weggestemd. Voor alles een eerste keer... Hij vindt dit 
evenwel erg jammer. Hij had gehoopt dat de fractie N-VA Fusiebelang of de oppositiepartijen zich na een 
duidelijke stemverklaring eventueel zouden onthouden om zo te depanneren, maar dat is dus niet gelukt. 
  
Raadslid Fons Capiot merkt op dat burgemeester Yves Croux in dit soort gevallen altijd eerst in eigen rangen moet 
kijken. Dat is in de politiek heel belangrijk. Je moet eerst je eigen mensen aan je kant krijgen. Als 4 van de 9 leden 
van de fractie VLD plus dit niet mee goedkeuren dan zit daar het eerste probleem. 
  
Burgemeester Yves Croux geeft aan dat hij heel erg benieuwd is naar het stemgedrag van raadslid Fons Capiot als 
dit binnen enkele maanden wordt voorgelegd aan de gemeenteraad van de nieuwe fusiestad Bilzen-Hoeselt en hij 
daar - op dat moment - zal zetelen als schepen van de meerderheid. 
  
Raadslid Fons Capiot wijst erop dat dit zich pas stelt binnen enkele maanden. Dat is niet hetzelfde als de huidige 
situatie. 
 
 

05 Buitenschoolse kinderopvang - Aanpassing huishoudelijk reglement buitenschoolse kinderopvang 
n.a.v. de fusie Bilzen-Hoeselt - Goedkeuring 

 
De fusiestad Bilzen-Hoeselt organiseert buitenschoolse kinderopvang. Daar er voor de toekomstige fusiestad 
Bilzen-Hoeselt een nieuw huishoudelijk reglement dient te komen, wordt voorgesteld een aantal wijzigingen door 
te voeren aan het huidig huishoudelijk reglement. Voor het lokaal bestuur Hoeselt gaat het om volgende 
wijzigingen: 
 
- 1.3.1. Opvanglocaties van Bilzen werden toegevoegd  
- 1.3.2. Andere opvanglocaties zijn toegevoegd (KODB en vzw Pinokkio) 
 
- 2.3.1. Op schoolvrije dagen zijn we enkel geopend als we 8 ingeschreven kinderen hebben i.p.v. 5 
 
- 3.2. Sociaal tarief: gezinnen die een UitPAS met kansentarief hebben kunnen genieten van het sociaal tarief 
 
- 3.3. Voortaan 5 jokers per maand i.p.v. 1 joker (met een joker kan je tot de dag voordien ten laatste 13 uur 
kosteloos de gereserveerde dag afmelden) 
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- 3.7. Fiscaal attest: de kosten voor de kinderopvang worden automatisch ingevuld op de belastingaangifte door 
de FOD financiën. 
 
Schepen Yves Croux licht het agendapunt toe. 
  
Raadslid Serge Voncken geeft aan dat hij namens zijn fractie Best Groen dezelfde opmerkingen wil meegeven als 
zojuist bij agendapunt 4. Zij zullen daarbij ook hetzelfde stemgedrag hanteren. 
  
Waarnemend voorzitter Bert Vertessen vraagt om de stemming van het amendement, zijnde 'We passen de zin: 
"Kinderen uit hetzelfde gezin op eenzelfde aanvangmoment aanwezig, krijgen 25% korting." als volgt aan: 
"Kinderen uit hetzelfde gezin op eenzelfde aanvangmoment aanwezig, krijgen 50% korting, het eerste kind 
uitgezonderd. Dit komt erop neer dat er vanaf het tweede kind van hetzelfde gezin een korting van 50% voorzien 
wordt."' Het amendement wordt niet goedgekeurd met 3 stemmen voor (Serge Voncken, Christiaan Hex en Jan 
Wils), 8 stemmen tegen (Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Liesbeth Werelds, 
Stanny Crommen en Linda Verjans) en 6 onthoudingen (Bert Vertessen, Fons Capiot, Carine Moors, Eddy 
Vandecaetsbeek, Marc Bamps en Ria Moesen). 
  
De OCMW-raad keurt het huishoudelijk reglement voor de buitenschoolse kinderopvang goed met 8 stemmen 
voor (Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Stanny Crommen en Ria 
Moesen), 3 stemmen tegen (Serge Voncken, Christiaan Hex en Jan Wils) en 6 onthoudingen (Fons Capiot, Carine 
Moors, Liesbeth Werelds, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Linda Verjans). Het huishoudelijk reglement is 
geldig vanaf 1 januari 2025. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 20u50. 


